



Date: 20 May 2021

التاريخ: ٢٠ مايو ٢٠٢١

**Mr. Hamad Abdulla Al Ali**  
**Acting Head of Listed Companies Affairs Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**PO Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

السيد/ حمد عبد الله العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
صندوق بريد ٥٤٥٠٠  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Notification of approval of a circular resolution by the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)**

**الموضوع: إخطار بالموافقة على قرار بالتمير لمجلس إدارة شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. (أدنوك للتوزيع أو الشركة)**

We would like to inform you that the Board of Directors of ADNOC Distribution has appointed Eng. Bader Al Lamki as its new Chief Executive Officer. He will take up his new role on 27<sup>th</sup> May 2021 and will replace Mr. Ahmed Al Shamsi.

نفيدكم علمًا بتعيين مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع المهندس/ بدر اللمكي رئيساً تنفيذياً للشركة، حيث سيباشر مهامه الجديدة اعتباراً من تاريخ ٢٧ مايو ٢٠٢١ وسيحل المهندس/ اللمكي محل السيد/ أحمد الشامسي.

Eng. Al Lamki most recently held the role of Chief Executive Officer at the National Central Cooling Company PJSC (Tabreed), which is publicly listed on the Dubai Financial Market (DFM).

وكان المهندس/ اللمكي يشغل مؤخراً منصب الرئيس التنفيذي في الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع. (تبريد)، وهي شركة مساهمة عامة مدرجة في سوق دبي المالي.

Eng. Al Lamki brings more than 20 years of diversified industry experience following senior positions at Tabreed and Masdar, where he supported business growth activities and the advancement of the company's renewable energy portfolio in 25 countries.

ويتمتع المهندس/ اللمكي بأكثر من عشرين عامًا من الخبرة العملية بعد توليه مناصب عليا في "تبريد" و"مصدر"، حيث لعب فيها دورًا أساسيًا في بناء محفظة استثمارات الطاقة المتجددة في ٢٥ بلدًا.



In addition, Eng. Al Lamki previously worked for Abu Dhabi Marine Operating Company (ADMA-OPCO), an ADNOC Group company, where he led a successful strategic initiative to increase the company's daily oil production.

وقبل ذلك، عمل المهندس بدر اللمكي في شركة أبوظبي العاملة في المناطق البحرية (أدما العاملة)، إحدى شركات مجموعة أدنوك، حيث نجح في قيادة مبادرة تنمية استراتيجية لزيادة الإنتاج اليومي من النفط.

Your sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

معن العايدى  
أمين سر مجلس الإدارة  
Mann El Aydi  
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع